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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Annika Strandhäll (S)

2018/19:243 Förflyttningen av generaldirektör Ann-Marie Begler

Statsrådet Strandhäll har för bland andra konstitutionsutskottet angett att Ann-
Marie Begler fick lämna sin tjänst på grund av bristande samverkan. Samtidigt 
uttryckte statsrådet själv vid en pressträff i anslutning till beslutet: ”Det 
uppdrag Ann-Marie fick för tre år sedan har hon utfört väl och hon har hanterat 
de utmaningar som ha mött henne. Ann-Marie har målmedvetet arbetat för en 
rättssäkerhet i verksamheten med ordning och reda”.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Annika Strandhäll:

 

Är statsrådet nöjd med Ann-Marie Beglers arbete eller inte eftersom båda dessa 
saker ju inte kan gälla samtidigt?

………………………………………

Lars Beckman (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren

Från Riksdagsförvaltningen
2019-05-17
Besvaras senast
2019-06-07


